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PROCES - VERBAL 

Încheiat În şedinfa ordinară a Consiliului Local Sector 2 

din data de 02. 02.2023 

Lucrări le şedinţei se desfăşoară prin mijloace electronice, printr-o platformă on-line 

de videoconferinţă, începâ nd cu ore le 9:3 0, în Sa la de Consiliu „I. L. Caragiale" din 

sediul Primăriei Sectorului 2, str. Chiristig iilor nr. 11- 13, Bucureşti . 

La prezidiu a u luat loc următoarele persoane: 

- Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 a l Municipiu lu i Bucureşti ; 

- Domna Niţă E lena, Secretar Genera l al Sectorului 2; 

- Domnul cons ilier local Dinu A lexandru - preşedinte de şedinţă. 

În deschiderea lucrărilor şedinţei , doamna Secretar General al Sectorului 2 E lena N iţă 
face prezenţa cons ilierilor. Din totalul de 26 consilieri locali au fos t prezenţi 25 de consilieri 

locali. Convocarea membrilor Consiliului Local al Sectorului 2 a l Municipiului Bucureşti s- a 

făcut în scri s, conform prevederilor art. 134, a lin. (I), lit.„a" din O.U.G nr.57/2019 privind 

Codu l administrativ cu modificările ş i completările ulterioare, invitaţi a la şedinţă precizând 

data, ora ş i procedura de desfăşurare on-line a acesteia. Dispoziţia Primarului Sectorului 2 

înreg istrată sub nr. 111/ 27.01.2023, di spoziţia ele completare nr. 220/ O 1.02 .2023, precum şi 

amendamentele au fost aduse la cunoştinţa publică prin afi şare la avizierul Primărie i 

Sectorului 2 din str. Chiris tigiilor nr. 11 - 13/s ite-ul instituţi e i, în termenul prevăzut de art. 

134 alin. (3 ) din O.U.G nr.57/2019 privind Codul administrativ. 
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ORDINEA DE ZI 

Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului genera l al Sectorului 2 al 
Munic ipiului Bucureşti pe anul 2023 
Iniţiator: RA DU-NICOLAE MIHAIU - Primarul Secto rului 2 al Municipiului 
Bucureşti 

Proiect de hotărâre priv ind aprobarea Prog ramului a nual a l finanţărilor 

nerambursabile a locate de la bugetul local al Sectorului 2 a l Municipiului Bucureşti 

în anul 2023, pentru activităţi nonprofit din domeniile : sport, educaţie, mediu ş i 
social, în condiţiile pre vederilor Leg ii nr. 350/2005, cu modificările ş i completările 

ulterioare 
Iniţiator: RADU-N ICOLAE MIHAIU -
Bucureşti 
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3 Proiect de hotărâre privind transmite rea unui imobi l din administrarea 
Cons iliului Local Sector 2, prin Direcţia Generală de As istenţă Soci a l ă ş i Protecţia 

Copilului Sector 2, în administrarea Cons iliului Local Sector 2 prin Direcţia 
Genera lă de Administrare a Patrimoniului Imobiliar Sector 2 
I niţiato r : RADU-NICOLAE MIHAIU - Primarul Sectorului 2 al Municipiului 
Bucureşt i 

4 Proiect de hotărâre privind încetarea ele drept a mandatului unui cons ilier local 
Iniţiator: RADU-NICOLAE Mil--IAI U - Primarul Sectorului 2 al Municipiului 
Bucureşti 

5 Proiect de hotărâre pentru modificarea ş i completarea Hotă rârii Consiliu lui 
Local Sector 2 nr. I 05/2022 privind aprobarea depunerii proiectului ş i a valorii 
maxime e lig ibile a proiectului „Modernizare corp şcoa lă - ŞCOALA NR. 145, 
Corp C l ş i Corp C2, Sector 2, Bucureşti", în cadrul apelului ele proiecte 
PNRR/2022/C5/2/B.2. l/ l , PNRR/2022/C5/B.2.2/I , a stfel cum a fost modificată şi 
completată prin H.C.L.Sector 2 nr. 367/2022 
Iniţiator: RADU-NICOLAE Mil--IAIU - Primarul Sectorului 2 al Municipiului 
Bucureşti 

6 Proiect de hotărâre pentru modificarea ş i completarea Hotărârii Consiliului 
Local Sector 2 nr. l 07 /2022 privind aprobarea depunerii proiectului ş i a va lorii 
maxime e lig ibi le a proiectului cu titlul "Consolidare, reabilita re ş i modernizare 
corp liceu C 1, corp atelier C3-Liceul tehnologic Nikola Tes la, sector 2, 
Bucureşti " în cadrul apelu lui ele proiecte PNRR/2022/C5/2/B.2. l/l, 
PNRR/2022/C5/8 .2 .2/ I, astfel cum a fost modificată ş i comp letată prin H.C.L 
Sector 2 nr. 365/2022 ş i H .C.L Sector 2 nr. 34/2023 
Iniţiator: RADU-NICOLAE Mll--IAIU - Primarul Sectorului 2 a l Municipiului 
Bucureşti 

7 Proiect de hotărâre pentru modificarea ş i completarea Hotă rârii Consiliu lui 
Local Sector 2 nr. 11 1/07 .04.2022 priv ind aprobarea depunerii proiectului ş i a 
valorii maxime e lig ibile a proiectului c u titlu l "Lucrări d e consolidare, reabili tare 
ş i modernizare Grădiniţa nr. 7, Sector 2, Bucureşti" în cadrul apelulu i ele proiecte 
PNRR/2022/C5/2/B.2. I/I , PNRR/2022/CS/B.2.2/ l , astfel cum a fost modificată ş i 

comp l etată prin H.C.L. S2 nr. 36 1/05. 10.2022 
Iniţiator: RADU-NICOLAE MIHAI U - Primarul Sectorului 2 al M unic ipiului 
Bucureşti 

8 Proiect de hotărâre pentru modificarea ş i completarea Hotărârii Cons iliu lui Local 
Sector 2 nr. I 12/2022, privind aprobarea depunerii proiectu lui ş i a va lorii maxime 
e lig ibile a proiectului c u titlul „ Modernizare corpuri şcoa lă C I ş i C2 ş i sa lă sport 
corp C3, Şcoala Gimnaz ia lă nr. 62, Bucureşti" în cadrul apelu lui de proiecte 
PNRR/2022/C5/2/8.2. I /I , PNRR/2022/C5/B.2.2/1 , a stfel cum a fost modificată ş i 

comp l etată prin H.C.L. Sector 2 nr. 360/2022 ş i H.C.L. Sector 2 nr. 33/2023 
Iniţiator: RADU-NICOLAE MIHAIU - Primarul Sectorului 2 al M unicipiu lu i 
Bucureşti 

9 Proiect de hotărâre pentru modificarea ş i completarea Hotărârii Consiliului 
Local Sector 2 nr. I 08/2022, privind aprobarea depuneri i proiectului ş i a va lorii 
maxime elig ibile a proiectului cu titlul „ Lucrări ele modernizare clăd ire şcoa l ă 

C I, Şcoa la Gimnazia lă nr. 66, Sector 2, Bucureşti " în cadrul apelulu i de proiecte 
PNRR/2022/CS/2/8.2. l/1 , PNRR/2022/CS/8.2.2/ l , a stfel cum a fost modificată ş i 

completată prin H.C.L. Sector 2 nr. 364/2022 

VIZAT 
2 

spre neschlmbare 
SECRETAR GENERAL 



Iniţiator: RADU-NICOLAE MIHAIU - Primarul Sectorului 2 al Municipiului 
Bucureşti 

10 Proiect ele hotărâre privind aprobarea unui ajutor de urgenţă 
Iniţiator: 25 consilieri locali din cadrul Consiliului Local Sector 2 

Doamna Elena Niţă, Secretarul General al Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti : 

Voi face prezenţa prin apel nominal: Anghel Florin, Badea Anda Simona, Calotă 

Constantin Emilian, Catone Magdalena Marta, Chirilă Alexandra Elena, Constantin 

Mihai, Costache Adrian, Croitoru Angel, Dinu Alexandru, Dincă Adrian, Enache Nicuţa, 

Feroiu Dumitru Silviu, Georgescu Elena Daniela, Iliescu Constantin Cristinei, Iordache 

Florina Isabela, Lăzăroiu Ioana Geta, Matei Vas ile Silviu, Nedel cu ţ Radu, Nicolescu 

Claudiu, Panaitescu Andrei Tudor, Pasciuc Paula, Pellegrini Marius Ovidiu, Popescu 

Lenuţa, Să ftoiu Elwis Claudiu, Waspusch Gabriel. Şedinţa poate continua, volumul fiind 

împlinit. 
Domnul consilier local Dinu Alexandru, preşedinte de şedinţă: Doamna Secretar, 

să supunem la vot ordinea de zi. 

Se Sllp llne la vot Ordi11e(f de zi a şedÎll/ei ordinare {I C.L.S.2 din data de 

09.02.2023 ş i (fprob(ftli de către Consiliul Local Sector 2 cu următoru/ cvorum: DA -25, 

NU- O, ABŢ- 0, NU VOTEAZĂ- O. 
Consilierii locali ai Sectorului 2 au votat astfe l: 

PENTRU : - Badea Anda-Simona, Chirilă Alexandra Elena, Croitoru Angel, Matei 

Vas ile- Silviu, Neclel cuţ Radu, Panaitescu Tudor-Andrei, Pellegrini Marius- Ovidiu, 

Waspusch Virgiliu- Gabriel, Catone Magdalena- Marta, Costache Adrian, Dinu 

Alexandru, Feroiu Dumitru Silviu, Nicolescu Claudiu, Săfto iu Elwis- Claudiu, Anghel 

Florin, Ca lotă Constantin- Emilian, Constantin Mihai, Dincă Adrian , Enache Nicuţa , 

Georgescu Elena- Daniela, Iliescu Constantin Cristinei, Lăzăroiu Ioana Geta, Pasciuc 

Paula, Popescu Lenuta, Iordache Isabela Florina. 

ÎMPOTRIVĂ: -

ABŢINERE : -

NU VOTEAZĂ: -

Domnul consilier loca l Dinu Alexandru, preşedinte de şedinţă: Cu 25 ele voturi 

pentru, ordinea ele zi a trecut. Supun la vot suplimentarea cu menţiunea că punctul 

numărul 4 va deveni punctul numărul I pe ordinea de zi. Domnul primar! 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti : 

Câteva cuvinte aş vrea să spun. Aşa cum v-am obişnuit atunci când avem proiecte pe 

ordinea ele zi suplimentară, mi se pare normal să explic de ce sunt. Sunt câteva proiecte 

pe PNRR care neces ită c l ari ficări. Avem din cele 8 şcoli depuse, avem deja acceptare 

pentru 6. Mai sunt cl arificări pentru celelalte 2, foarte probabil vom obţine de asemenea 

finanţare, dar mai trebuie să mai clarificăm nişte lucruri . Deci, sunt câteva proiecte care 
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sunt pe PNRR. Pe lângă cele pe PNRR, mai sunt încă 2 proiecte care sunt pe ordinea ele 

zi suplimentară. Unul referitor la fostul nostru coleg George Vasiliu. Aşa cum ştiţi , vestea 

a circulat mai repede decât documentele. Documentele au sos it săptămâna aceasta ş i 

legea spune că constatarea vacantării locului trebuie să se facă în prima şedinţă de 

consiliu loca l. Drept urmare, cumva este o obligaţie legală să punem pe ordinea de z i 

suplimentară. De asemenea, pe aceeaş i ordine ele zi suplimentară am adăugat un proiect 

care a fost Ia cererea tuturor consilierilor locali , aceea de a sprijini cu cheltuielile de 

repatriere. George a decedat în Statele Unite ş i cheltuielile de repatriere sunt destul de 

mari. Vreau să mulţumesc tuturor consilierilor care nu au ţinut cont de nu ştiu , culoare 

politică sau mai ştiu eu, ceva de genul acesta. Mi se pare un gest de normalitate, clar ş i 

gesturile de normalitate trebuie să fi e recunoscute ca atare. Vă mulţumesc tuturor! Drept 

urmare ş i acest proiect a fost adăugat pe ordinea de z i, ţinând cont de faptu l că aceste 

cheltuieli vor trebui să fie suportate în curând. Acum există o întrebare, ele ce se trece 

punctul 4 pe ordinea de z i? Este o interpretare legală că încetarea mandatului este în 

momentul de la data şedinţei consiliului local, ceea ce înseamnă că toate proiectele votate 

în ziua aceea trebuie să ţină cont de vacanta re . Nu spune că de la ora la care a fost votat, 

ci de la data constatării ş i din acest motiv, din punct de vedere legal, ca să fie clar pentru 

toată lumea, se trece acest proiect pe punctul l. E l poate să nu fi e trecut pe punctul I dar 

efectele lui sunt ca ş i cum ar fi pe primul punct. De asta este şi trecerea pe punctul I , ca 

să fie clar pentru toată lumea, că îşi manifestă efectele clin z iua de astăzi. 

Domnul consilier local Dinu Alexandru, preşedinte de şedinţă : Deci supun Ia vot 

suplimentarea ordinii de z i cu menţiunea că punctul 4 va deve ni punctul I pe ordinea de 

zi, în cazul adoptării. 

Se supune la vot Ordinea de zi s11pli111e11taNI a şedi11fei ordinare a C.L.S.2 din data 
de 09.02.2023 şi aprobat(/ de către Consiliu/ Local Sector 2 cu următorul cvorum: DA -

25, NU - O, ABŢ - O, NU VOTEAZĂ - O. 

Consilierii locali ai Sectorului 2 au votat astfel: 

PENTRU: - Badea Anda-Simona, Ch irilă Alexandra Elena, Croitoru Angel, Matei 

Vasile- Silviu, Nedel cuţ Radu, Pana itescu Tudor-Andre i, Pel legrini Marius- Ovidiu, 

Waspusch Virg iliu- Gabriel, Catone Magdalena- Marta, Costache Adrian, Dinu 

Alexandru, Feroiu Dumitru Silviu, Nicolescu Claudiu, Săfto iu Elw is- Claudiu , A nghel 

Florin , Calotă Constantin- Emil ian, Constantin Mihai, D incă A drian , Enache Nicuţa , 

Georgescu E lena- Daniela, Iliescu Constantin Cristinei, Lăzăroiu Ioana Gela, Pasciuc 

Paula , Popescu Lenuta, Iordache Isabela Flo rina. 

ÎMPOTRIVĂ: -

ABŢINERE: -

NU VOTEAZĂ: -
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Este prezentat p1111ct11/ ur. 1, proiectul de ltotlirâre privind încetarea de drept a 
mandatului unui consilier local; 

Domnul consilier local Dinu Alexandru, preşedinte de şedinţă: Haideţi înainte să 

luăm ş i avizele de la toate comisiile. Buget - Aviz Favorabil pentru toate proiectele. 

Juridică - Favorabil, la toate proiectele. La Urbanism nu au fost. Învăţământ - Favorabil, 

toate proiectele. Protecţie socia lă - Favorabil. Administrare patrimoniu - Favorabil. 

Ecologie - un singur proiect, Favorabil. Servicii pub lice - n-am avut proiecte. 

Transparenţă - un singur punct, Nefavorabil. Adică bugetul , nefavorabi l. Haideţi să 

trecem la punctul I . Când am supus la vot suplimentarea ordinii de zi cu menţiunea că 
punctul 4 va deveni punctul I pe ordinea de zi. 

Doamna consilier local Popescu Lenuţa : Domnul Feroiu a propus să supuneţi la vot, 
parcă, domnul consilier! 

Doamna Elena Niţă, Secretarul General al Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: 

Dacă îmi permiteţi , ordinea suplimentară a fost propusă prin di spoziţia domnului primar 

în care se reglementează expres la articolul 2 această s ituaţ i e . Se analizează proiectul de 

la numărul 4 pe punctul I astfel încât adoptând ordinea suplimentară prin actul 

administrativ de convocare, implicit se adoptă ş i această clarificare stabilită de către 
domnul primar, în temeiul legii. 

Doamna consilier local Popescu Lenuţa: ... La punctul 4 e aceeaş i problemă, că fi zic 
domnul nu-i aici, de ce să nu mergem pe punctul 4? Noi ne abţinem. 

Doamna consilier local Pasciuc Paula: Abţinere ş i din partea mea. 
Domnul consilier local Mihai Constantin : Ş i din partea mea abţinere. 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: S-a 
votat ordinea de zi suplimenta ră , nu mai ex istă punctul 4. Adică, în acest moment nu mai 

puteţi decât să nu votaţ i . Punctul 4 nu mai ex is tă , nu este. 
Doamna consilier local Popescu Lenuţa: L-aţi scos clin ordinea de zi? 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: 

Odată cu votarea ordinii de zi suplimentare, care a fost convocată prin dispoziţie s-a votat 

ş i trecerea pe punctul 1, s-a votat deja. 

Doamna consilier local Popescu Lenuţa: Domnul consilier Feroiu a propus 

supunerea la vot, dacă suntem de acord ş i nimeni nu l-a luat în seamă. Am auzit bine! 

Spuneţi, domnul Feroiu! 

Domnul consilier loca l Dinu Alexandru, preşedinte de şedinţă : Eu n-am auzit acest 

aspect. 

Domnul consilier local Feroiu Dumitru Silviu: Nu am vorbit la microfon, probabil 

am zis în sa lă că ar fi fost normală o supunere la vot. Oricum când se schimbă ordinea de 

zi, se supune în mod normal. Doamna Secretar General es te aic i, prezentă. Se supune ş i 

trecerea de la un punct 4 inferior, superior, se supune la vot de obicei. Aşa e cutuma ş i la 

Consi liul General, aşa a fost cutuma ş i la noi până acum, dar nu e asta o problemă . Dacă 

s-a votat ordinea de zi aşa, probabil din punct de vedere legal este punctul 1. 
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Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: 

În acest moment acest proiect este punctul I pe ordinea de zi. El nu poate fi trecut ca 

punctul 4 pe ordinea de zi, nu se mai poate, nu se mai poate modifica ordinea de zi. 
Domnul consilier local Ca lotă Constantin Emilian: Domnul primar, noi am votat 

ordinea de zi sau am votat mutarea punctului 4 la punctul l ? 
Domnul consilier local Feroiu Dumitru Silviu: Deci s-a votat, ca şi juridic din ce 

am înţe les, eu am propus înainte acest punct să-l votăm separat, dacă se mută, ia r domnul 

preşedinte şi cu domnul primar a supus la vot votarea ordini i suplimentare de zi cu 

amendamentul, că punctul 4 devine punct I. Un punct votat de către noi nu mai poate fi 

votat de 2 ori în aceeaşi şedinţă de consiliu local legal, cum în s i tuaţ ia actua l ă cred că 
suntem în care avem punctul I încetarea mandatului . 

Domnul consilier local Ca lotă Constantin Emilian: Amendamentul nu trebuie 

votat. Spuneap că s-a modificat punctul 4 cu punctul l printr-un amendament spus, 

propus de domnul primar? Modificarea pozi ţ i e i din numărul 4 la numărul 1 trebuia votată 

separat, nu pe aceeaş i ordine de zi . 
Doamna consilier local Pasciuc Paula: Scuză-mă, ordinea de zi trebuia mod i ficată. 

Doamna Elena Niţă, Secretarul General al Sectorului 2 al Municipiului Bucureşt i : 

„ „ „.Mandatului defunctului, pentru că în lege, la art. 204, a lin. 20 se preci zează foarte 

clar la data, încetarea mandatului , da. Mandatul încetează de la data intervenirii 

evenimentului . Deci, teoretic de la 1 ianuarie, dar pentru că nu au fost documente care să 

pună acest act constatator pe ordinea de zi, s-a propus includerea în şedinţa de astăzi în 

momentul în care au fost aduse documentele, pentru a nu exista d i scu ţii , pentru că ele pot 

exista. Însă efectul legal al încetării mandatului astăz i se reflectă asupra tu turor 

proiectelor, la toa tă ordinea de zi, indife rent că va fi la punctul 4 sau 1, volumul de as tăz i 

va fi 25 în raport de art. 204, alin. 20. 

Doamna consil ier local Popescu Lenuţa: De ce, doamna secretar 25? Dacă din 

punct de vedere legal dumneavoastră aţi primit documentele astăzi , ele ce o luăm ele la 1 

ianuarie? 

Doamna Elena Niţă, Secretarul General al Sectorului 2 al Municipiului Bucureşt i : 

Spune în lege, este un act constatator, doar se consta tă , nu în cetează azi, nu este privind 

încetarea. Astăz i doar se ia act ele către consiliu, încetarea mandatului a interveni t la 

data ... . 

Doamna consilier local Popescu Lenuţa: De uncie ştiaţ i d umneavoastră că colegul 

nostru a decedat când nu aveaţi un document la bază? Pă i , abia acum. Haideţ i să trecem 
cu modificarea asta, a ordinii suplimentare. 

Doamna Elena Niţă, Secretarul General al Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti : 

Astăzi fi ind în posesia documentului ele deces, efectul constată rii încetării mandatului , ele 

constatare repet, îş i produce efectul pentru cvorumul aferent întregii şedinţe. Deci, spune 
de la data consta tă rii , nu de la momentul la care se adoptă de consiliul local la ora 10 sau 

la ora 14. Deci, astăzi cvorumul este ele 25 ele consilieri . Majoritatea absolută este de 13 

voturi . Da, majoritatea absolută , cvorum necesar pentru adoptarea bugetului. 
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Se supune la vot punctul 11r.J, proiectul de /10tlirâre privind Încetarea de drept a 

mandatului ww i consilier local şi aprobat de căire Consiliul Local Sector 2 cu 

următorul cvorum: DA -21, NU - O, ABŢ- 4, NU VOTEAZĂ - O. 

Consilierii locali ai Sectorului 2 au votat astfel: 

PENTRU: - Badea Anda-Simona, Chi rilă Alexandra Elena, Croitoru Angel, Matei 

Vas ile- Silviu, Nedelcuţ Radu, Panaitescu Tudor-Andrei, Pellegrini Marius- Ovidiu, 

Waspusch Virgiliu- Gabriel, Catone Magdalena- Marta, Costache Adrian, Dinu 

Alexandru, Feroiu Dumitru Silviu, Nicolescu Claudiu, Săfto iu Elwis- Claudiu, Anghel 

Florin, Constantin Mihai, Enache Nicuţa, Georgescu Elena- Daniela, Iliescu Constantin 

Cristinei, Pasciuc Paula, Iordache Isabela Florina. 

ÎMPOTRIVĂ: -

ABŢINERE: - Calotă Constantin- Emilian, Dincă Adrian , Popescu Lenuta, 

Lăzăroiu Ioana Gela. 
NU VOTEAZĂ: -

Domnul consilier local Dinu Alexandru, preşedinte de şedinţă: Grupul PSD votează 
punctul numărul I, privind încetarea mandatului, ca să pot să anunţ . Cu 21 de voturi 

pentru, proiectul numărul I a trecut. 

Trecem mai departe, la punctul numărul 2. Ini ţ iator Radu Nicolae Mihaiu. 

Este prezentat punctul 11r. 2, proiectul de /Jotlirâre privind aprobarea bugetului 

general al Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti pe anul 2023; 

Domnul consilier local Dinu Alexandru, preşedinte de şed i nţă: Aici avem un 

amendament, unul singur. Discutăm şi bugetul, dar prima dată amendamentul. Am un 

amendament depus ele grupul PNL, prin domnul Claudiu Săftoiu ş i atât am la mapă. Nu 

ştiu dacă mai sunt ş i alte amendamente. Unul singur am. Nu ştiu, mai sunt alte? 

Doamna Elena Niţă , Secretarul General al Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: 

Aveţi cunoştinţă de alte amendamente? Asta e pe consultare, dacă se aprobă, se aprobă ş i 

se include, va prelua cineva. Însă amendamente la proiecte depune primarul ş i consi lierii . 

Domnul consilier local Dinu Alexandru, preşedinte de şedinţă : Dau citire 

amendamentului domnului Săftoiu . Îl aveţi ş i pe email. Domnul Săftoiu , dori ţi să 
explicaţ i un pic, de ce, sau domnul Feroiu? 

Domnul consilier local Săfto iu Claudiu: Da, imediat. E într-adevăr un amendament 
al î ntregului grup liberal. Pentru noi, investiţiile în infrastructura şcola ră sunt deosebit de 

importante. Avem ş i am avut de fi ecare dată grij ă ca în bugetul DGAPI să intre cât mai 
mulţi bani pentru lucruri efective, care să se vadă ş i de care copiii să benefi cieze. Pentru 

această mutare ele sume dintr-un loc în altul, aş vrea să-l rog pe Silviu să dea detalii mai 
multe. 

Domnul consilier local Feroiu Dumitru Silviu : Acest amendament pe care l-a ini ţ ia t 

grupul PNL. Pot să spun că am luat parte la scrierea lui . Ne dorim foarte, foarte mult ca 

7 
VIZAT 

spre neschlmbare 
SECRETAR GENERAL 



până la finalul celor 4 ani , începând din anul acesta toate unităţil e de învăţământ să aibă 

curţile şcolilor renovate la standarde intern aţiona l e, nu neapă rat cum erau până acum, ci 

la un nivel foarte ridicat. Întrebarea este de unde am luat banii ş i de ce am luat banii de la 

Centrul Cultural Mihai Eminescu, acolo unde să ştiţi că acest amendament a survenit în 

urma şedinţe i de buget la care au fost invitaţi toţi consilierii , inclusiv domnul primar. Da, 

probabil aveţi înregistrarea ş i vă puteaţ i uita la ea, momentul în care am cerut doamnei 

director o chestie extraordinar de simplă . Deci nu am cerut altceva ş i am martori toţi 

consilierii, am rugat-o frumos să îmi detalieze fi ecare proiect, costul fi ecărui proiect. A 

venit cu o li s tă de proiecte enumerate, iar rugămintea mea cât se poate de norma lă ca ş i 

consilier, pentru a transparentiza banul public, am rugat-o frumos să-mi estimeze fi ecare 

cost. Răspunsul a fost, nu ştiu să estimez acest cost. Dacă greşesc, vă rog să mă corectaţ i. 

Am întrebat-o cum a făcut bugetul? Mi-a spus că a făcut bugetul pentru toate, iar lipsa de 

transparenţă acestui lucru m-a făcut să cred. Un singur proiect mi l-a detaliat, Pantelimon 

30 l , acolo unde sunt nişte cursuri pentru copii. Mi-a explicat, ne-a explicat că au fost 

până la maxim 1500 de beneficiari . Am înţel es utilitatea acestui proiect, acolo Domnia sa 

a ştiut să-mi spună că, costul este undeva la 800 OOO de Iei pe an. Mai ş ti u că am votat 

patinoarul, clin ce ştiu ş i tot se face plata prin Centrul Cultural Mihai Eminescu, 200 de 

mii. Deci practic, pentru proiectele explicate la momentul acela era nevoie de I milion, 

pentru ele. Ex i stă o cutumă în mandatul trecut pe care ş i PSD-ul s-a ţinut de ea, la 

ini ţ i at iva consilierilor PNL. Fiecare proiect cultural venea ş i se explica în consiliu loca l ş i 

îş i lua vot în Consiliul Loca l, inclusiv cu bugetare pe anumi te rectifi cări , bani în plus. 

Adică uneori clacă pleca de la 2 milioane, 3 milioane, la finalu l anului putea să încheie pe 

plus mul ţ i bani, cl acă proiectele erau cu adevărat fi ab ile şi corecte. Ba mai mult, sunt 

anumite depl asă ri pe care, de exemplu, doamna director este în sa lă, clar nu facem o 

dezbatere sau o scoatere la tabla unui director, a avut o deplasare în Veneţia. Nu ştiu cu 

ce a ajutat Sectorul 2 această deplasare în Veneţ i a? Eu ştiu că domnii consilieri de Ia PSD 

ţin partea doamnei director, fiind membră PSD. În acelaşi timp vreau să vă spun că aceşti 
bani îi văd mai utili pentru o investi ţie în curţ il e şcolil or, ţ inând cont că avem, probabil, 

domnul primar ne-a învăţat ş i mi se pare corect cum face, chiar mi se pare corect, cu 

rectificări lunare sau unele chiar de 2 ori pe lună, aceste rectificări bugetare ş i să ne 

prezinte proiectele cul turale. Am avut neplăcuta surpriză anul trecut ş i şti u că aţ i avut toţ i 

n eplăcuta surpriză, inclusiv domnul primar, după discuţiil e cu domnia sa, în care am 

văzut evenimente cultura le de pe internet. Ad ică ne-am uitat pe o pagină de facebook ş i 

am afl at că s-au întâmplat ni şte evenimente cultura le. Noi consi lierii ş i dacă noi n-am 

ştiut de ele, sunt curios cum au ştiut cetăţen ii sectorului 2? Nu este o pedeapsă pe care 

vreau să o fac ş i mi se pare o nerealizare, o lipsă de transparenţă ş i faptul că n ic iodată nu 

ştim cât costă anumite evenimente. Tot timpul ne lovim de acele clauze de 

confidenţ i alita te pe care Ie au, contractele cu anumi ţ i cântă reţi , anumite formaţ ii . Nu prea 

e foarte transparent, pentru banul public. În momentul în care se întâmp lă anumite 

evenimente ar trebui votate în Consiliul Loca l, iar atunci noi vom şt i costurile estimative 

ale acestui lucru. Ţin foa rte mul t la acest amendament, deci ţin enorm de mult la acest 
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amendament, pentru că ne apropiem de o perioadă destul de de tulbure, îi spun eu, în care 

vor începe tot fe lul de atacuri politice din toate părţile ş i nu văd transparentizarea acestor 

bani publici. Eu vă mulţumesc, am explicat acest amendament pe îndelete ş i sper că toată 

lumea a înţeles motivul lui. 

Domnul consilier local Dinu Alexandru, preşedinte de şedinţă : Domnule primar! 
Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: 

Câteva lucruri aş vrea să spun. Într-adevăr, refacerea curţilor şcolilor este o prioritate, 
aveţi dreptate, este o mare prioritate a acestui mandat. De asta avem deja 21 OOO OOO 

aproape, prevăzu ţ i pentru curţile şcolil or, înainte de acest amendament al dumneavoastră . 

Înţe legerea mea ş i o să-l rog pe domnul director general să confirme sau să infirme. Deci, 
aş spune că de asemenea, aceşti 21 OOO OOO nu sunt prevăzuţi pe fiecare proiect în parte, 

pe fi ecare curte în parte. Ş i asta dintr-un motiv simplu, nu există încă DALI-uri pentru 

fi ecare curte. Neavând DALI-uri, nu se pot ataşa, nu se pot pune banii pe proiecte de 

invest iţii , dar se pun în acest cont colector, să-i spunem, în care ne as igurăm că banii 

ex istă pentru repararea curţilor şcolil or, pentru proiectele de refacere a curţil or şcolil or, 

atunci când vom avea DALI-urile. Fiecare DALI va trebui să fie votat în consiliul local, 

ca indicatori tehnico-economici, pentru fiecare curte în parte ş i aceste DALI-uri ne vor da 

costurile reale pentru fiecare curte. Acum, realizarea acestor DALI-uri a pornit deja. Eu 

personal am semnat nu ştiu 5, 6, 7 certificate de urbanism pentru curţil e şco lilor, ceea ce 

înseamnă că într-adevăr este o prioritate. Este greu de estimat în acest moment cât vor 

costa ş i care este capacitatea de execuţie pentru curţile şco l i l or şi promisiunea mea este 

că dacă va mai fi nevoie de bani, aceşti bani îi vom găsi cumva, pentru că întotdeauna în 

orice proiect de investiţii există mai multe lucruri. Unu la mână, din DALI-uri, din 

indicatorii tehnico-economici este posibil să coste mai puţin decât am alocat noi acum. 

Apoi, după indicatorii tehnico-economici se face lic itaţie pentru proiectare ş i execuţie ş i 

se semnează n i şte contracte. Aceste contracte cu s iguranţă vor fi mai mici, într-o valoare 

mai mică decât cei cu indicatori tehnico-economici. Asta în seamnă că de aceeaşi bani pot 

fi făcute încă nu ştim câte curţi. O să-l rog pe domnul Gârbu să-mi confi rme dacă 

cons id eră că 2 1 OOO OOO de lei sunt în acest moment suficienţ i pentru continuarea acestor 

DALI-uri ş i pentru execuţi e ş i cu promisiunea că punem într-o rectificare ulteri oară, a şa 

cum bine aţi amintit, nu ne ferim să facem rectifi cări . Promisiunea mea este că punem 

câ ţi bani este nevoie. Domnul director, vă rog! 
Domnul consilier loca l Feroiu Dumitru Silviu: Da, pentru cele 20 de curţi! Domnul 

director, vă referi ţi la 20 de curţi, la răspunsul dat. 
Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: Nu 

ştim care sunt 20 de curţi! Domnul Feroiu, întrebarea mea este dacă pentru acest moment, 
până la următoa rea rectificare sunt bani suficien ţ i ? 

Domnul consilier local Dinu Alexandru, preşedinte de şedinţă: Domnule director, 

răspundeţi vă rog! 
Domnul Gârbu Bogdan Alexandru, Director General la Direcţia Genera lă pentru 

Administrarea Patrimoniului Imobiliar Sector 2: Cum a spus şi domnul primar, în 
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momentul de faţă sunt peste 20 de milioane de lei, mai exact 20 670 OOO de lei. În 

momentul de faţă toţi aceşti bani sunt prinş i într-un cont colector, exact cum a spus ş i 

domnul primar, un cont găleată, în care doar datorită faptului că nu avem încă 

documenta ţii tehnico-economice finalizate, ele au fost demarate, au fos t transmise 

certificate de urbanism. Au început emiterea de avize aferente acestor certificate de 
urbanism. În acest moment această sumă consider că este justificată ş i îndestulătoare 
pentru noi. 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: 
Mulţumesc mult, domnule director! Deci, unu la mână, vorbim de curţ ile şcolilor. Asta 

este o parte importantă din acest amendament. Reconfirm faptul că aceste curţi ale 

şcolilor sunt o prioritate pentru acest mandat. Consider că consilierii PNL au dreptate să 

aibă o prioritate din acest curs. Promisiunea mea este că vor fi ş i priori tatea mea, deci 

este o promisiune ş i la următoarea rectificare, clacă va fi nevoie de fonduri suplimentare, 

vom căuta să găsim fonduri suplimentare. Acum mai există o a doua parte a acestui 

amendament, aceea referitoare la Centrul Cultural Mihai Eminescu şi din nou mă văd 

nevoit să-i dau dreptate domnului Feroiu ş i să-i spun că într-adevăr, pentru aceste 
proiecte avem nevoie de mai multă transparenţă, avem nevoie de detalierea cheltuielilor. 

Este un lucru de altfel pe care l-am spus ş i când am fost în opoziţie. Deci, când am fost în 
opoziţie exact acel aş i lucru am spus, avem un buget general, avem un cont colector şi la 

Centrul Cultural Mihai Eminescu din care proiectele se fac fără o transparenţă foarte, 
foarte mare. Acum sunt de acord cu domnul Feroiu că acest lucru trebuie să înceteze. O 

să cer doamnei director să revină cu detalierea cheltuielilor pe fiecare proiect până la 
următoarea şedinţă ş i în cazul în care această detaliere este insufic ientă , promisiunea mea 

este că vom lua banii la următoa rea rectificare. Vom lua bani de la Centru l Cultural 

Mihai Eminescu, dar în acest moment există foarte puţini bani pentru proiecte rămase. 

Dacă nu rămâne la Centrul Cultural decât 1 OOO OOO de lei pe proiecte, înseamnă că 

plătim oamenii să stea degeaba, adică nu vor face nimic acolo, că nu au cum să deruleze. 

Fără buget, nu au cum să deruleze proiectele. Deci cu această promisiune că la 
următoarea rectificare, când va fi ea, că va fi în februarie următoarea rectificare, în cazul 

în care nu exi stă o detaliere a acestor proiecte care să fie sat i sfăcătoare, voi propune 
reducerea bugetului Centrului Cultural Mihai Eminescu ş i este o promisiune publică, 

asumată, inclusiv în faţa alegătorilor. Mulţumesc! 

Domnul consilier local Dinu Alexandru, preşedinte de şedinţă: Doamna Popescu, 

după care domnul Feroiu. 

Doamna consilier local Popescu Lenuţa: La prima rectificare, domnul primar, clupă 

cât timp? 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: 

Când se face prima rectificare? 

Doamna consilier local Popescu Lenuţa : Aţi spus clupă 2 luni, aţi spus 

ci u m nea voastră. 
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Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: N
am spus, nu ştiu. 

Doamna consilier local Popescu Lenuţa: Aţi spus după 2 luni se va face recti ficare. 

Nu, 6 luni este termenul legal de la prima rectificare, după aprobarea bugetulu i. Aţi spus 

acum, 2 luni. 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşt i : 2 

lucruri vreau să spun. Unu la mână, poate am zis 2 luni, nu ştiu , nu a fost ceva ce 

intenţionam neapărat. Doi la mână, se poate face ş i după 2 luni să şti ţ i. Nu este 
rectificarea bugetului naţ iona l care se face într-adevăr după 6 luni , este recti fi carea 

bugetului local care se poate face mai des. 
Doamna consilier local Popescu Lenuţa : În interiorul direcţiilor. Domnul consilier 

Fero iu, vreau să vă spun că, nu vreau să politizăm toată chestiunea asta, că directorul este 

PSD-ist, că este USR-ist, sau nu ştiu ce. Doamna director de la Centru l Cultural 

Eminescu poate să facă ce doreşte în timpul dumneai liber, să se înscrie în partide 
politice, să facă po litică aşa cum ş i domnul director Florin Ivan de la piaţă este membru 

PN L ş i foa rte bine, care este problema, este în afara oricăre i d i scuţi i. Nu vine în primărie 

să facă po litică, nu vine la piaţă, sau poate pe la pi a ţă să mai întâmplă. Problema numărul 

2. Aţi avut foarte mare dreptate cu transparenţa, suntem de acord ş i noi, lăsăm banii 

Centrului Cultural Mihai Eminescu. Chiar mi-aş dori să fie mult mai mul ţ i bani în buget 

pe proiecte, pentru cultură, pentru proiecte, pentru copii, pro iecte pentru oameni în vârstă, 

aşa cum avem la Centrul Pantelimon 30 1, dar sunt de acord cu dumneavoastră să existe o 

transpa renţă ca acele proiecte să fi e trecute prin Consiliul Local ş i noi vom bugeta nu 

numai 4 OOO OOO, pă rerea noastră este că acolo ar trebui mult mai mulţ i bani. Avem un 

buget foarte mare. Care este bugetul Primări e i sector 2? 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: 2 

miliarde trei sute de milioane. 

Doamna consilier local Popescu Lenuţa: Din 2 miliarde ş i dacă dăm 13 milioane la 

piaţă, eu zic că ar merge ş i la Centrul Cul tural, clar transpa renţă, sunt foa rte ele acord cu 

dumneavoastră, să rămânem să votăm proiectele de hotărâre ş i orice proiect în consiliul 

local, aşa este, cum fac ş i ceila lţi directori . 

Domnul consilier local Dinu Alexandru, preşedinte de şedinţă: Multumesc doamna 

Popescu, domnul Feroiu, după care doamna Paninopol. 

Domnul consilier local Feroiu Dumitru Silviu : La acest punct, s-au spus numai 

truisme, toate lucrurile sunt adevărate. În acel aş i timp pierdem esenţa. I OOO OOO ele lei 

care-i rămân doamnei Paninopol, avându-i în buget, poate să îşi desfăşoare activitatea 

până la următoarea rectificare bugetară sau până când reintroduce pe ordinea de zi 

anumite proiecte votate pentru a-i da bani . Asta nu împiedică ca în această săptămână să 

venim cu proiecte pe ordinea de zi, cu proiecte în care să ceară bani suplimentari, I O, 15, 

20 astfel încât să fi e discutate si în Comisia de Învătământ Cultură. De asta avem comisie ' , 
de consilieri , de asta avem comisie de buget. Acest amendament oferă solu ţ i a, nu ştiu 

dacă vă daţ i seama, Ia tot ce aţi spus dumneavoastră , chiar oferă o so l uţi e. Solu ţia este a 
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diminua creditele bugetare pentru aceste evenimente, a muta aceşti bani pentru curţil e 

şcolilor, în ideea în care angajamentul DGAPI-ului este, sau necesarul DGAPI-ului la 

finalul anului să spunem aşa, necesarul de DGAPl-ului la finalul anului pentru investi ţi ile 

în curţile şcolilor depăşesc cu mult suma a locată bugetară. Da, până când ies aceste SF

uri, până ies DAU-urile, ajung banii , dar asta poate să dureze o l ună, două . Suntem de 

acord, după care începem pe faza, mergem pe faza de execuţie, unde vor trebui bani ş i 

achitate facturi. Nu mai bine avem noi de la început aceşti bani acolo, astfe l încât să 

avem o plasă de s iguranţă ş i doamna director până atunci îş i va revizui şi atitudinea 

vizavi de consiliul local ş i de a transparentiza proiectele. Îş i va revizui probabil ş i 
atitudinea în ideea în care ar trebui să înţe legem şi vă spun fi ecărui consil ier în parte care 
sunteţi prezen ţi . În momentul în care un director vine ş i are o lipsă de respect pentru 

fi ecare dintre domniile voastre în parte, să nu vă mire că la un moment dat sunteţi 

degeaba aici. Să mă duc la biser i că, da, mă voi duce ş i la biserică, într-adevăr. Acesta este 
discursul , deci vă ofer soluţi a . 

Domnul consi lier local Dinu Alexandru, preşedinte de şed i nţă: Doamna Paninopol! 

Doamna Paninopol Nicoleta, Director la Centrul Cultura l „M ihai Eminescu": Bună 

ziua, dacă îmi permiteţi! Aş dori să fac în primul rând 2 precizări, deoarece domnul 

Feroiu nu va informat corect. Eu la Veneţia am fost astă vară, dar am fost în concediu. Eu 

nu am fos t la Veneţi a pe banii Centrului Cultura l Mihai Eminescu, să ne înţel egem foarte 

clar. Nu cred că este cazul să ajungem la acel nivel în care să judecăm concediul unui 

director. Al doilea lucru care aş vrea să vi-l spun este că eu am fost la comisia de buget ş i 

am clorit să vorbesc la fiecare proiect în parte. Singurul proiect de care am fost întrebată a 

fos t proiectul Pantelimon 30 I iar răspunsul meu în ceea ce pri veşte bugetarea fiecărui 

proiect a fost următorul că din respect pentru consil ieri nu pot efectiv în acest moment să 

fac bugetul fiecă rui proiect deoarece am buget foarte mic. Este aceeaşi listă de proiecte ca 

anul trecut iar bugetul este mult mai mic. Revenind acum la amendamentul domnului 

Feroiu, în principiu, care încă o dată a minţ i t deoarece de o săptămână tot încea rcă şi 

discută cu consilierii locali ş i anunţă că vrea să depună acest amendament. Acest 

amendament el nu a hotărât să-l scrie clupă şedinţa de buget, să ne înţe legem foarte clar, 

este un lucru cu premedi tare. Revenind acum la Centrul Cultu ra l Mihai Eminescu, a fost 

lăsată suma de 800 de lei pentru proiectul Pantelimon 301. Centrul Cultural Mi hai 

Eminescu are ca obiect principal desfăşurarea acti v i tăţ ilor culturale. Faptul că noi facem 
ş i activ ită ţi educative ş i act i vităţi sportive, acestea sunt obiective secundare. În momentul 

în care dumneavoastră, prin votul pe care îl acordaţ i , l ăsaţi O le i pentru proiecte cultura le, 
asta nu înseamnă o Românie Educată. Îmi pare foa rte rău , PNL are un proiect ele ţară, 
care se numeste România Educată . O Românie Educată înseamnă să avem acces la . 
cultu ră. Eu mă aşteptam să veni ţ i ş i să depune(i amendamente în care să aduceţ i bani 

pentru cultură. Ca să nu mai spun că articolul 33 din const i tu ţie spune foarte clar că 
cetă ţenii au dreptul la cultură. Atât am avut de spus ş i aş vrea ca să se înţe leagă că trebuie 

să lu ăm 4 OOO OOO de la cultură ca să dăm către şcoli . OK, sunt învăţătoare, mama a ieşit 

la pensie clin sistemul de învăţământ. Recunosc că este important, clar la un buget de 500 
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OOO OOO să luăm 4 OOO OOO de la cultură mi se pare mult prea mult, fără absolut nici o 
justificare. Mulţumesc ! 

Domnul consilier local Dinu Alexandru, preşedinte de şedinţă: Domnul Ca lotă eraţ i 

înainte, după care, domnul primar. 

Domnul consilier loca l Calotă Constantin Emilian: Da, mulţumesc mult, domnul 
preşedinte. Eu aş vrea să îl întreb pe domnul director de la DGAPI cât costă un studiu de 

fezabi litate, mă rog, un DALI, o documentaţie de lucrări de intervenţie, ca să înţe leagă 

toată lumea, pentru cele 20 de proiecte, cât costă individual, pentru fiecare curte în parte 

ş i găsim bani ş i pentru cultură? Haideţi să vedem? 

Domnul Gârbu Bogdan Alexandru, Director General la Direcţia Generală pentru 

Administrarea Patrimoniului Imobiliar Sector 2: Funcţie de câţi metri pătraţi are fiecare 

unitate de învăţământ. De la 9000 de lei până la nu ştiu pâ nă, 20 - 25 OOO de lei maxim. 

Domnul consilier local Ca l otă Constantin Emilian: Câte proiecte avem, domnul 
primar? 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti : 

Avem 83 de şcoli , în acest moment. Deci, bănuiesc că atunci când domnul Feroiu a spus 

că îş i doreşte 20 de curţ i , s-a referit la un sfert din cele 83 . 

Domnul consilier local Ca l otă Constantin Emil ian: Deci, vorbim de 20 de curţi ori 

20 OOO de lei. Cât face domnul director? 

Domnul Gârbu Bogdan Alexandru, Director Genera l la Direcţ ia Generală pentru 

Administrarea Patrimoniului Imobiliar Sector 2: Da, dar nu 20 OOO de lei, este în funcţie 

de suprafaţă. 

Domnul consilier local Ca lotă Constantin Emilian: Maxim, haideţi să luăm maxim, 

că vorbim de un studiu de piaţă. 150 OOO de lei ş i de ce cerem 4 OOO OOO pentru aceste 

studii de fezabi litate, DALI-uri, documentaţ"i i de lucrăr i de intervenţii ? 

Domnul Gârbu Bogdan Alexandru, Director General la Direcţia Generală pentru 

Administrarea Patrimoniului Imobiliar Sector 2: Nu, contractul cadru este proiectare cu 

execu ţ i e, este o o d iscuţ i e. Cea la ltă discuţie este legată de partea SF-uri. Da, studii de 

fezabil itate şi documentaţii DALI. Sunt cu totul 2 subiecte total independente. 

Domnul consilier local Ca lotă Constantin Emilian: Pentru acel aş i tip de proiect? 

Domnul Gârbu Bogdan Alexandru, Director General la Direcţ ia Genera lă pentru 
Administrarea Patrimoniului Imobiliar Sector 2: Altfe l nu se poate. Nu se poate face de 

pe acel PT ş i execu ţi e. 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: Aş 

avea o intervenţie dacă îmi permiteţi ş i dacă-mi permite şi domnul preşedinte, pentru că 

mi se pare că intervenţ"ia mea este utilă. Banii pentru SF-uri ş i pentru DALI-uri sunt 

prinş i pe alt cont, sunt separat de cei 2 1 de milioane ex i sten ţi deja. Deci banii pentru toate 

SF-uri le ş i toate DALI-urile, corect, greşesc? 

Domnul Gârbu Bogdan Alexandru, Director General la Direcţia Genera lă pentru 

Administrarea Patrimoniului Imobiliar Sector 2: Dacă îmi permitep o mică menţiune, 

sunt prinş i pentru 34 de documentaţii . 
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Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti : 

Deci avem deja bani prinş i , în buget pentru 34 de documentaţ ii , pe alt cont, nu pe acela 

de 20 670 OOO de lei. Deci, există prin ş i bani pentru aceste documentaţii. Deci, nu e 
nevoie de bani suplimentari pentru documentaţii . Asta aş vrea să clarific. 

Domnul consilier local Ca lotă Constantin Emilian: Ăsta este ş i motivul meu pentru 
care spun că amendamentul depus de colegii noştri de la PNL nu-ş i are sensul. Adică 

luăm nişte bani de la cultură, care î i ducem într-un cont, într-o zonă unde nu ştim exact 

cât va costa un proiect. Da, după aceea, cum aţ i spus ş i dumneavoastră, facem rectificare 

fără nicio problemă, constatăm că proiectele noastre costă 50 OOO OOO nu 20 OOO OOO, cât 

avem acum ş i facem o rectificare. Asta aţ i spus dumneavoastră, că putem face rectificare 

oricând. De ce să luăm acum, din acest moment, bani de la cultură , ca să îi ducem undeva 

unde nu se vor fo losi, că ăsta e principalul motiv. 
Domnul consilier local Dinu Alexandru, preşedinte ele şedinţă: Domnul primar! 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti : 

Da, am ş i eu o solu ţ ie propusă. Aşa cum cei 20 600 OOO sunt prinş i într-un cont colector, 

să- i spunem aşa, că ei nu pot fi fo l os iţi. Niciunul din aceşti 20 600 OOO de lei nu poate fi 

fo losit pentru refacerea niciunei curţi. Este nevoie de recti ficare pentru ca ei să poată fi 

fo l osiţi. Fără rectificare, nu pot fi folos i ţ i. Deci, mai întâi trebuie votaţi indicatorii 
tehnico-economici pentru fiecare curte în parte ş i după aceea mutaţ i banii din aceşt i cont 

colector pe fiecare proiect în parte. Deci ăsta este procesul tehnic prin care se poate 
întâmpla. Nu o să mai cer confi rmare de la domnul director, o să mă credeţ i pe cuvânt, că 

aşa e. Deci ex i s tă acest cont colector în care practic rezervăm 2 1 OOO OOO de lei pentru 
refacerea curţilor şcolilor. Practic, este o dec l araţ i e, mai degrabă o dec l araţ i e de intenţ ie 

decât o alocare bugetară sau, mă rog ş i o alocare bugetară , dar ea nu poate fi operată 

direct nici de către primar ş i nici de către DGAPl. Vom trece din nou printr-un vot al 

Consiliului Local. Dacă în schimb mutăm banii de la Centrul Cultural Mihai Eminescu, 

atunci ei nu pot să încheie nici contracte, nu-ş i pot, neavând alocare bugetară, nu pot 

încheia contracte. Sunt de acord, însă sunt de acord că este de neacceptat să nu avem 

bugetare pe fi ecare proiect ş i să nu fi e transmisă către consi I ieri ş i sunt de acord să votăm 

ş i lista de proiecte. Sunt absolut de acord cu aces t lucru . Din acest motiv o să vă propun o 

soluţ ie de compromis ş i o să spun, haideţi să lăsăm tot aşa banii aceştia într-un cont 

colector, iar fi nan ţăril e pe care ordonatorul principal de credite le face către Centrul 

Cultural Mihai Eminescu ş i va trebui aici să avem pu ţină încredere. Finanţările se vor 

face în limita unui milion de lei ş i fără aceste fi nan ţă ri nu se va mai, nu se pot cheltu i mai 

mulţi bani. 

Domnul consilier loca l Dinu Alexandru, preşedinte de şedinţă: Dacă nu mai are 

nimeni de vorbit pe acest subiect, o să vă propun să luăm 5 minute pauză . Domnule 

Feroiu? 

Domnul consilier local Feroiu Dumitru Silviu: Da, doream să vă spun. Mă uitam 

acum pe contractele Centrului Mihai Eminescu, încărcate public. Vă rog frumos să vă 

uitaţi ş i dumneavoastră când aveţ i timp, în această pauză, dacă dori ţ i , să vedeţ i cam ce 
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contracte sunt încărcate? Da, contract de verificare tehnică ascensor, contract legislativ 

PSI, PSU. Dar vreau să ştiu cât au costat artiştii care au cântat anul trecut, măcar l? 

Domnul consilier local Dinu Alexandru, preşedinte de şedinţă: Doamna Pasciuc? 

Doamna consilier local Pasciuc Paula: De ce este nevoie de o pauză, având în 

vedere că suntem la proiectul număru l 2, de pe ordinea de zi? 

Domnul consi lier local Dinu Alexandru, preşedinte de şed inţă: Pentru că doamna 

Secretar se simte momentan rău şi s-o aşteptăm. 
Domnul consilier local Feroiu Dumitru Silviu: Fără secretar nu poţi continua 

sedinta consiliului local. 
' ' 

Domnul consilier local Dinu Alexandru, preşed inte de şedinţă: Tocmai de asta vă 

propun 5 minute pauză. 

Domnul consilier local Dinu Alexandru, preşedinte de şedinţă: Să reîncepem şedinţa 
noastră de astăzi. Să dăm drumul la vot pe amendamentul depus de grupul PNL. 

Se supune la vot ANJENDAMENTUL nr.4241 01.02.2023 la p1111ct11I nr.2, 

proiectul de hotlirâre privind aprobarea bugetului general al Sectorului 2 al 

Municipiului Bucureşti pe anul 2023 şi respins de către Co11siliul Local Sector 2 cu 

următoru! cvorum: DA -3, NU - l 8, ABŢ- 4, NU VOTEAZĂ - O. 

Consilierii locali ai Sectorului 2 au votat astfel: 

PENTRU: - Dinu Alexandru, Feroiu Dumitru Si lviu, Săftoiu Elwis- Claudiu. 

ÎMPOTRIVĂ: - Badea Anda-Simona, Chiril ă Alexandra Elena, Croitoru Angel, 

Matei Vasile- Silviu, Nede lcuţ Radu, Panaitescu Tudor-Andrei, Pellegrini Marius

Ovidiu, Waspusch Virgi liu- Gabriel, Anghel Florin, Ca l otă Constantin- Emi lian, 

Constantin Mihai, Dincă Adrian, Enache Nicuţa, Georgescu Elena- Daniela, Il iescu 

Constantin Cristinei, Lăzăroiu Ioana Geta, Pasciuc Paula, Popescu Lenuta. 

ABŢINERE: - Catone Magdalena- Marta, Costache Adrian, Nicolescu Claudiu, 

Iordache Isabela Florina. 

NU VOTEAZĂ: -

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: Aş 

vrea să am o intervenţie aici. Consider că domnul Feroiu are perfectă dreptate. Aceste 
proiecte trebuie să fie bugetate ş i trebuie să existe un respect pentru consi lierii locali , 

pentru că Centrul Cultural Mihai Eminescu este în subordinea consiliului local ş i îi cer 
doamnei director să trimită bugetarea pentru fiecare proiect în parte către consilierii locali 

până la finalul săptămânii vi itoare. Mulţumesc mult! 
Domnul consilier local Dinu Alexandru, preşedinte de şedi nţă: Trecem mai departe 

la votarea proiectului de hotărâre privind aprobarea bugetului general al Sectorului 2 al 

Municipiul Bucureşti pe anul 2023. Domnule primar! 
Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşt i : 

Este un buget de investiţii . Este un buget care prevede 46% investiţi i , peste I miliard de 
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lei din acest buget se duc în investiţii , 1 miliard 26 de milioane, dacă nu mă înşel. Acest 

lucru a rată că ne dorim să construim cărămidă cu cărămidă, nu să aruncăm banii pe 

lucruri care sunt ulterior, nu mai au un efect. Orice investi ţ ie creează valoare pe termen 

lung, nu doar atunci când se face cheltuiala. Mi-am dorit să avem un buget în care 50% să 

fie invest i ţ ii. Nu am reuş it anul acesta, pentru că a trebuit să echili brăm ş i creşterile de 
salarii ş i creşterile cu energia ş i cu bunurile ş i serviciile. Din acest motiv nu am reuş i t să 

avem 50% investiţii , clar îmi propun ca anul viitor să avem, bazându-ne cu precădere pe 

Fonduri Europene. Mă bucur să vă anunţ că astăzi din PNDL au fos t încasaţ i aproape 8 
OOO OOO de lei. Deci finan ţările, fie ele naţiona l e, fie ele europene, sunt unul din pilonii 

importanţi prin care văd dezvoltarea sectorului. Avem bani prevăzuţi pentru anvelopare 

termitică, pentru efici enţă energetică. Avem bani prevăzuţi pentru străz i , refacerea 

străzil or. Avem bani prevăzuţ i ş i pentru Pasajul de la Doamna Ghica, care se va fi naliza 

anul aces ta. Avem bani prevăzuţi pentru infrastructură de colectare separată. Avem foa rte 

mulţi bani , aproape 300 OOO OOO de lei, clacă nu mă înşe l , dacă nu ş i mai mult pentru 

şcoli , investiţii în şcoli . Este un buget record pentru şcoli . DGAPI nu a mai avut ni c iodată 

un asemenea buget. Dar, ele altfel sunt multe institu ţii care n-au mai avut un asemenea 

buget, însă sunt aproape 300 OOO OOO ele lei mă scuzaţi. Aproape 300 OOO OOO de lei 

prevăzuţi la şcoli , refacerea şcolil or, refa cerea curţilor şco l i lor, aşa cum am avut o 
di scu ţ i e mai devreme. Avem aproape 2 1 OOO OOO de lei pentru refacerea curţ il or şco li lor. 

Avem bani prevăzuţi pentru 4 grădiniţe noi, sper ca în curând să fie 5, avem o discuţ ie 

apropo ele acest lucru. Aş mai spune tot cu privire la învăţământ, este creşa ele la lon 

Vlad, care nu e prevăzută în buget, pentru că se face pe banii CNI, clar este o investi ţ ie 

pentru care am muncit foarte mul t. Nu se vede în acest buget, clar se va vedea în 

bunăstarea cetăţenilor. Practic muncim pentru viitor ş i aceste eforturi se vor vedea peste 1 

an, peste 2 ani , peste 3 ani . Sunt bucuros că avem un buget cl in care am tăiat foarte mul t 

din bunuri ş i servicii . Aceşt i bani erau o gă lea tă clin care nu înţe legeam exact cum ş i pe 

ce se duc banii . Fiecare investi ţ i e în parte trebuie votată de consiliul local ş i poate fi 

urmă ri tă ele că tre consiliul local ş i clin aces t punct ele vedere eu cred că e un buget 

echilibrat. A fost în dezbatere publică acest buget, pe 12 ianuarie cl acă nu mă înşel , sper 

să nu greşesc, dacă pe 12 ianuarie l-am pus în consultare pub lică. A fost discutat pe 
capitole, pe subcapi to le, pe titluri, articole, aliniate ş i anexe, aşa cum prevede legea. Am 

avut ş i dezbatere publică. Mi-aş fi clorit să fi fos t mai multe persoane la dezbaterea 

publică, dar n-au fos t foarte multe, ce-i drept. Am avut toată transparenţa din lume pentru 

acest buget ş i consider eu că este unul echilibrat. Vă supun deci la vot. Aş dori un vot 

pozitiv pentru acest buget, aşa cum a fost el dezbătut ş i ţ inând cont şi ele sugestiile pe 

care Ie-am primit în timpul consultării . Deci, repet, pentru că î n lege scrie, vă mai spun o 

dată, că v-aţi uitat un pic cruc i ş la mine ele ce spun acele cuvinte. Legea prevede că 

bugetul este dezbătut pe capitole, subcapitole, ti tluri, articole, aliniate, clupă caz ş i anexe. 

N-aş vrea să le votăm pe fiecare în parte, l e-aş vota pe toate odată. 

Domnul consilier local Dinu Alexandru, preşedinte ele şedin ţă: Doamna Pasciuc? 
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Doamna consilier local Pasciuc Paula: Partidul Social Democrat va vota împotriva 

acestui buget pentru că este deja al 3-lea an când avem un buget în faţă, fără o viziune 

c l ară. Din acest motiv suntem şi campioni la rectificări bugetare. Sperăm totuş i că anul 
acesta nu vom fi , dar în cei 2 ani am fost. Deci Partidul Social Democrat se va opune ş i 

va avea votul împotri vă. 

Domnul consilier local Dinu Alexandru, preşedinte de şedinţă: Dacă nu mai sunt 

intervenţii , propun să dăm drumul la vot. Doamna Popescu? 

Doamna consilier local Popescu Lenuţa: Voiam să- l întreb ceva pe domnul primar. 

Aţi spus că avem cea mai mare sumă la DGAPI, din acest buget. Vreau să vă întreb dacă 

până la sfârş itu l mandatului dumneavoastră veţi finaliza cap-coadă ş i cât veţi finaliza din 
unităţil e de învăţământ, pe acest buget. Pentru că actualmente unităţil e de învăţământ ş i 

cred că nu mă înşel , domnul director Gârbu merg pe acordul cadru încheiat de domnul 

primar Toader, care se fin a li zează când? Da, da, se finalizează la sfârş itul acestui an ş i 

chiar am insistat ş i la comisia de buget. Ce aţi început ş i ce v-aţ i propus nou de la cap la 

coadă să fina li zaţi în acest mandat? A doua problemă vreau să vă întreb câţ i bani aţ i luat 
din PNRR până acum? 

Domnul consilier local Dinu Alexandru, preşedinte de şedinţă: Domnule primar? 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: 

În ţe l egerea mea este că pentru şco li ex i stă mai multe licitaţi i , mai multe acorduri-cadru 

care sunt în procedură de achiziţie, de li citaţie . Unele din ele se şi fi na lizează, unele 
pentru curţi , alte le pentru modernizări , pentru reparaţii ş i aşa mai departe. Deci această 

procedură birocratică este în desfăşurare. Sunt 134, sper să nu greşesc, dar ăsta este 
ordinul ele mărime, de corpuri de cl ădire. Deci, chiar dacă avem 83 ele şcoli şi grădi ni ţe, 

avem 134 ele corpuri . Nu o să le putem face pe toate, dar vă reamintesc că în sectorul 2 

condiţiile de învăţare sunt cele mai bune din ţară , clupă rapoarte independente ş i asta se 

re flectă ş i în bugetul pe care l-am alocat anul acesta. Nu ştiu cine mai are 300 OOO OOO ele 
lei în investiţii , în şcoli . Or mai fi bugete mari la învăţămân t, dar nu ştiu dacă la fe l ele 

mari la investiţii. Înţel eg că în acest moment avem 34 ele documentaţii , un lucru pentru 

refaceri ş i modern iză ri , pentru anul acesta. Acum o să vedem şi de evoluţi a economică ş i 

financi ară , e greu de prevăzut. Nu pot să spun că le vom face pe toate până la finalu l 

mandatului , dar vă garantez că vom face cât mai multe dintre ele, ş i nu doar dintre cele 

existente, ci ş i unele noi. Vă reamintesc că avem 4 grădiniţe noi pe care le facem. Avem 

2 creşe noi pe care le facem, pentru că este mare nevoie ş i de creşe ş i de grădini ţe în 

Sectorul 2, asta apropo de investiţiile în şcoli . A doua dumneavoastră întrebare, vă rog 

reamintiţi-mi că n-am. 

Doamna consilier local Popescu Lenuţa: Câţi bani clin PNRR a beneficiat Primăr ia 

Sector 2? 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiul ui Bucureşti: 

Deci, avem aprobate proiecte din PNRR în valoare, n-am suma exactă, dar peste l 00 OOO 

OOO de lei. O să vă răspund, cred că până la finalul şedinţe i , că o să cer suma exactă. 

Banii efectivi intraţi n-au fos t, că ei se decontează clupă ce se fac cheltuielile, dar n-au 
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fost nicăieri în ţară , aceşti bani din PNRR. Cel mai probab il din primele investiţii pe care 

le avem pe PNRR, se vor finaliza la finalul acestui an, pentru că proiectele de finanţare 

au fost aprobate la finalul anului trecut şi ele a ltfel ş i acum avem la vot 5 proiecte, dacă nu 

mă înşe l , pe PNRR pentru şco li. 

Doamna consilier local Popescu Lenuţa: Şi pentru reabi litări blocuri? 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: Ş i 

pentru reabilitări blocuri avem aprobate pentru 25 de blocuri. Nu au intrat încă banii, dar 

n-au intrat nicăieri banii, în nici o primărie. 

Doamna consilier local Popescu Lenuţa: Ce vă întreb domnul primar, pentru că cl in 

câte am văzut eu, aveţi în jur ele vreo 60 OOO OOO pentru reabilitare blocuri ş i când m-am 

uitat la Sectorul 4 sunt 300 OOO OOO, iar noi o să venim cât de curând cu un proiect ele 

hotărâre prin care o să punem cetăţeanul sectorului 2 să contribuie la aceste reabil itări , 

ceea ce ar fi putut fi rezolvată problema prin PNRR. Sectorul 4 are 300 ele milioane, 

pentru reabilitări. 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: 

Aşa este, doamnă, clar haideţi să vă spun ce n-o să fac eu î n acest mandat. Eu n-o să fac 

ce a făcut domnul Băluţă , niciodată. Şi să vă spun ce a făcut domnul Băluţă. Domnul 

Băluţă a declarat jumătate din cartierul Berceni ca fiind marginalizat, ca fiind dintre cei 

care n-au nimic în casă, care n-au încălzire, care se află în zona aceea ele risc, de 

marginalizare extremă. Practic, ce a făcut domnul Băluţă? A luat bani de la săraci , ca să-i 

ducă la bogaţi. Haiducie, nu ştiu dacă se numeşte haiducie, nu ştiu cum se numeşte asta, 

clar eu n-aş face niciodată aşa ceva. Deci, a luat bani ele la oamenii sărac i care trebuiau să 

se ducă în alte locuri din România. În Atlasul Marginalizării făcut ele Banca Mondială, 
0,43% clin cetăţenii sectorului 2 erau în risc de marginalizare. Conform unui studiu, cum 

să -i spun, nu ştiu , unui document propus de domnul Bălu ţă 43%, deci ele o sută de ori mai 

mult clin cetăţen ii sectorului 4 se află în ri sc ele marginalizare . A luat clin banii destina ţ i 

săracilor ca să-i ducă. 

Doamna consi lier local Popescu Lenuţa: Domnul primar, haideţi să nu 

nominalizăm, eu am spus sectorul 4, clacă dumneavoastră vă pri cepeţ i mai bine în 

sectorul 4 să-l administraţi decât sectorul 2, ar trebui fi ecare să ne ocupăm ele sectorul lui. 

Eu nu cred ce spuneţi dumneavoastră acum, pentru că nu gestionaţi ş i nu admini straţ i 

sectorul 4. 

Domnul consilier local Feroiu Dumitru Silviu: Doamna consil ier să ştiţi că domnul 

primar are dreptate, e public asta ş i cred că sunt ni şte investi gaţ i i în curs. 

Doamna consilier local Popescu Lenuţa : Ş i public este, ce s-a făcut în sectorul 4 tot 

public se a fl ă , domnul Feroiu. Cred că este cel mai bine, clin punct ele vedere 

administrativ ş i investi ţ ii în sectorul 4! Dumneavoastră cred că aveţi impresia că e în 

sectorul 1, uncie e doamna Clotilcle Armand. 

Domnul consilier local Dinu Alexandru, preşedinte de şedinţă: Domnul Anghel? 

Domnul consilier local Anghel Florin : Spuneaţi domnul primar că domnul Bălu ţă a 

extras foarte multe fonduri. 
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Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: A 
luat de la sărac i ca să dea la bogaţi . 

Domnul consilier local Anghel Florin: E o greşea lă, îmi asum, a tras. Vă pot spune 
că ş i în sectorul 2 sunt cl ădiri neîncă lzite, nu numai la marginea sectorului . Deci în 

mijlocul sectorului 2, în centrul Bucureştiului , sunt clădiri care nu sunt încă l zite. Ba mai 

mult o vină o are ş i domnul primar Nicuşor Dan, care tot ne promite că va rezolva această 

problemă cu încă lzi rea şi suntem în toiul iernii . Mulţumesc mult! 
Domnul consilier local Dinu Alexandru, preşedinte de şedinţă: Dacă nu mai sunt 

alte intervenţii , propun să dăm drumul la vot. 

Doamna consilier local Popescu Lenuţa : Voiam să întreb, domnul preşed inte? Am 

găs it în buget consultanţă pe Proiecte Europene, 20 OOO OOO. Vreau să vă întreb, am 

externalizat cumva această direcţ ie, că şti u că direcţia a devenit serviciu sau birou şi 

acum văd în buget, consultan ţă sau e desfii nţată, nu ştiu , 20 de milioane de lei? 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşt i : 

Nu s-a desfiinţat, lucrează, chiar lucrează foarte mul t această direcţ i e. De altfe l se ş i vede 

pe fondurile pe care le-am accesat ş i nu doar pe cele din buget, mai spun odată , ci ş i pe 
cele care nu sunt reflectate în buget, cum sunt creşe l e ş i care sunt tot munca echipei de la 

Fonduri Europene. Pentru unele domenii însă este nevoie ele expertiză , de experi en ţă, 

care nu ex istă în această primărie. Trebuie să recunoaştem că unele lucruri sunt nişate ş i 

că sunt oameni care se pricep mai bine ş i cei din primăr ie pot să în veţe. De ce să nu 

facem acest lucru? Nu consider că angaj aţ ii din primărie, chiar cei care îş i dau interesul , 

le cunosc pe toate perfect ş i că nu au nimic de învăţat. Au de învăţat ş i câteodată această 

experien ţă ş i know-how pe care îl au consultanţ ii pot fi fo losite ş i cei din primărie le vor 

fo losi. 
Domnul consilier local Dinu Alexandru, preşed i nte de şedinţă: Vă rog să nu uitaţ i 

că am dat drumul la vot. Deci vă rog să votaţ i , domnul Săfto iu, domnul Feroiu, doamna 

Catone! A, domnule Vas ile, sigur! Puteţ i să vorbi ţ i un pic mai tare, pentru că nu vă 

auzim? 
Domnul Vas ile Florin Ştefan , Director General DGASPC Sector 2: Cu permisiunea 

dumneavoastră , pentru că sunteţi la adoptarea bugetului , aş aprecia dacă sunteţ i de acord 

şi cu sprijinul domnilor consilieri , pentru a putea onora punctul lO, aj utorul ele urgenţă pe 

care l-a ţi ini ţ ia t. Am avea rugăm i n tea , la capito lul 68/02.1 5.0 I să redistribuim suma ele 

50 ele mii, aferent acestui aj utor de urgenţă pe un capitol bugetar, si tuaţii deosebite pe 

care noi nu I-am mai avut până în present. Nu schimbă cu nimic bugetul , redistribuim noi 
o sumă de la ajutoare de urgenţă. Dar dacă nu putem. 

Domnul consilier local Dinu Alexandru, preşedinte de şedinţă : Domnule director, 
deja am dat drumul la vot, deci nu se mai poate. Nu se mai poate depune amendament, 

clar la următoarea şedinţă o să, clacă doriţi . 

Domnul Vasile Florin Ştefan, Director General DGASPC Sector 2: În cazul acesta 

vă informez că nu putem pl ăti ajutorul ele urgen ţă pe care î l adoptaţ i astăz i pe ordinea de 
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zi, v-am solicitat mai devreme. Nu m-aţi auzit, am solicitat să intru, dar din cauza netului 
nu m-aţi auzit. Mulţumesc! 

Domnul consilier local Dinu Alexandru, preşedinte de şedinţă: Facem un 
amendament la proiect, nu ştiu. 

Domnul Vasile Florin Ştefan, Director General DGASPC Sector 2: E doar o 

redistribuire, atât, nimic mai mult. Nu e un amendament! 

Domnul consilier local Feroiu Dumitru Silviu: Domnul director, tot amendament la 

buget e, trebuia să ne spuneţi când eram la buget. 

Domnul Vasile Florin Ştefan, Director General DGASPC Sector 2: Păi sunteţ i la 

buget. Solicitarea a venit ieri domnul Feroiu, solicitarea am primit-o ieri ş i am făcut un 
un efort să putem avea documentele pe ordinea suplimentară. 

Doamna consilier local Popescu Lenuţa: Da, domnul director, dar trebuia să spuneţi 
înainte de a trece la vot. Atunci anulăm votul, că nu au votat toţi. Nu s-a votat. 

Domnul consilier local Dinu Alexandru, preşedinte de şedinţă: Nu s-a închis votul 
ş i atunci da, reluăm procedura. Închideţi votul , da ş i anulaţi-l. 

Doamna Elena Niţă, Secretarul General al Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: 

Deci se constată că în acest moment votul nu a fost finalizat, urmând a fi repus în 

dezbatere proiectul în raport de toate celelalte elemente care sunt pe ordinea de zi şi 

trebuie reglementate în acest mod. Deci nu s-a finalizat votul, nu este supus la vot şi 

atunci urmează a se prelua un amendament în acest sens de către cineva dintre 

dumneavoastră. 

Domnul consilier loca l Dinu Alexandru, preşedinte de şedinţă: Domnule primar, 

propuneţi dumneavoastră amendamentul? 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: 

Da, aş dori să propun eu acest amendament. O să-l rog pe domnul Vasile, cred că domnul 

Vasile este, să-l enunţe ş i îl preiau eu ca primar, acest amendament, la buget. 

Domnul Vasile Florin Ştefan, Director General DGASPC Sector 2: Mulţumim 

frumos, domnule primar! Se doreşte practic de la capitolul 02.15.01 articolul 57 /02.0 I 

redistribuirea sumei de 50 OOO RON la un capitol nou şi anume conform articolului 28 

alineatul 2 din legea 416/202 1, ajutoare pentru alte s ituaţii deosebite, fiindcă nu am avut 

un asemenea eveniment nefericit până în prezent. Noi avem ajutoare pentru chirii, pentru 
prevederea abandonului. 

Domnul consilier local Dinu Alexandru, preşedinte ele şedinţă: Supun la vot 
amendamentul executivului . Vă rog să votaţi! 

Se supune Ia vot AMENDANIENTUL VERBAL la p1111ctul ur.2, proiectul de 

hotiirâre privind aprobarea bugetului general al Sectornlui 2 al Municipiului Bucureşti 

pe anul 2023 şi aprobat de către Cons iliul Local Sector 2 cu următorul cvorum: DA -24, 

NU - O, ABŢ- 0, NU VOTEAZĂ- I. 

Consilierii locali ai Sectorului 2 au votat astfel: 
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PENTRU: - Badea Anda-Simona, Chiril ă Alexandra E lena, Croitoru Angel, Matei 

Vasile- Silviu, Nedelcut Radu, Panaitescu Tudor-Andrei, Pellegrini Marius- Ovidiu, 

Waspusch Virgiliu- Gabriel, Catone Magdalena- Marta, Costache Adrian, Dinu 

Alexandru, Feroiu Dumitru Si lviu, Nicolescu Claudiu, Săftoiu Elwis- Claudiu, Anghel 

Florin, Constantin Mihai, Dincă Adrian, Enache Nicuţa, Georgescu Elena- Daniela, 

Iliescu Constantin Cristinei, Lăzăroiu Ioana Geta, Pasciuc Paula, Popescu Lenuta, 

Iordache Isabela Florina. 

ÎMPOTRIVĂ: -

ABŢINERE: -

NU VOTEAZĂ: - Calotă Constantin- Emi lian. 

Domnul consilier local Dinu Alexandru, preşedinte de şedinţă: Amendamentul a 

trecut cu 24 de voturi pentru, Iar acum supun la vot proiectul de buget cu tot cu 

amendament. 

Se supu11e la vot p1111ct11/ 11r.2 cu AIVIENDAIVIENTE, proiectul de hotlirâre privi11d 

aprobarea bugetului general al Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti pe anul 2023 şi 

respins de către Consiliul Local Sector 2 cu următorul cvorum: DA -I 2, NU -I O, ABŢ -

3, NU VOTEAZĂ - O. 

Consilierii locali ai Sectorului 2 au votat astfe l: 

PENTRU: - Badea Anda-Simona, Chiril ă Alexandra Elena, Croitoru Angel, Matei 

Vasile- Silviu, Nedel cuţ Radu, Panaitescu Tudor-Andrei , Pellegrini Marius- Ovid iu, 

Waspusch Virgiliu- Gabriel, Catone Magdalena- Marta, Costache Adrian, Nicolescu 

Claudiu, Iordache Isabela Florina. 

ÎMPOTRIVĂ: - Anghel Florin, Calotă Constantin- Emi l ian, Constantin Mihai, 

Dincă Adrian, Enache Nicuţa, Georgescu Elena- Daniela, Iliescu Constantin Cristinei, 

Lăzăroiu Ioana Geta, Pasciuc Paula, Popescu Lenuta. 

ABŢINERE: - Dinu Alexandru, Feroiu Dumitru Silviu, Săftoiu Elwis- Claudiu. 

NU VOTEAZĂ : -

Domnul consilier local Dinu Alexandru, preşedinte de şedinţă : I 2 voturi pentru, I O 
împotrivă ş i 3 abţin eri. Proiectul nu a fost aprobat. Mul ţumesc ! 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: 

Programul pe Legea 350 trebuie retras, pentru că nu a fost votat bugetul. Drept urmare, 

nici acest program nu poate fi votat. Mul ţumesc ! Deci retragem punctul 3 devenit acum 

pe ordinea de zi. Pă i poate să fi e ulterior, prevăzut ulterior în buget. 

Domnul consilier local Dinu Alexandru, preşedinte de şedinţă : Deci punctul 3 a fost 

retras. Trecem mai departe, punctul 4. Ini ţiator Radu Nicolae Mihaiu. Aici avem un 

amendament. 
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Prmctul nr. 3, proiectu/ de hotârâre privind aprobarea Progra111llllli anltal al 

finanfărilor nerambursabile alocate de la bltgetul local al Sectorului 2 al Municipiului 

Bucureşti În anul 2023, pentru activităfi nonprofit din domeniile: sport, educa/ie, 111ediu 

şi social, În condijiile prevederilor Legii nr. 35012005, cu modificările şi co111pletările 

ulterioare "fost retr"s de p e ordi11e{I de zi. 

Domnul consilier local Dinu Alexandru, preşedinte de şedinţă: Trecem mai departe, 

punctul 4. Iniţiator Radu Nicolae Mihaiu. Aici avem un amendament. 

Este prezentat pu11ctul 11r. 4, proiectul de hotl'trâre privind trans111iterea wwi 

i111obil din ad111inistrarea Consiliullli Local Sector 2, prin Direcţia Generală de Asistenfă 

Socială şi Protecfia Copillllui Sector 2, În administrarea Consiliului Local Sector 2 prin 

Direc/ia Generală de Administrare a Patrimoniului Imobiliar Sector 2; 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti : 

Aş dori să spun câteva vorbe despre acest lucru. Este vorba de, încă o dată ştiu că am 

votat de foarte multe ori creşa de la Ion Vlad. În sfârşit, DGASPC-ul a făcut ce trebuia să 
facă, respectiv a viabilizat terenul , după peste un an de când s-a votat hotărârea ş i acum 

această cresă trece sau terenul trece în subordinea DGAPI. Este necesar acest lucru ca să , 

putem să ştim cui dăm autori zaţia de construire. Autorizaţia ele construi re se va da la 

DGAPI care va gestiona creşe l e ele acum înainte. După votul acestui proiect se va putea 

începe efectiv, se va da autorizaţ i a ele construire ş i se poate începe efectiv munca la creşă . 

Mul ţumesc ! 

Domnul consi lier local Dinu Alexandru, preşedinte de şedinţă : Supun la vot 

amendamentul executivului. Vă rog să să daţi drumul la vot. Doamna Popescu, Doamna 

Pasciuc? 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiu lui Bucureşti: 

De executi v, vă spun eu care este amendamentul. Ca să explic puţin despre ce este vorba. 
Este completarea actului notarial ele autentificare. Ad i că era doar un număr ele trecut 

acolo, ca să rămână. 

Se supune la vot ANJENDANJENTUL 11r. 4151 31. 01.2023 /{I punctul 11r.4, 

proiectul de hotârâre privind transmiterea unlli imobil din administrarea Consiliului 

Local Sector 2, prin Direcfia Generală de Asistenfă Socială şi Protecf ia Copilului Sector 

2, În administrarea Consiliului Local Sector 2 prin Direcfia Generală de Ad111inistrare a 

Patrimoniului J111obiliar Sector 2 şi "prob"t de către Consiliul Local Sector 2 cu 

ur111ătorul cvoru111: DA -24, NU - O, ABŢ - O, NU VOTEAZĂ - 1. 
Consilierii locali ai Sectorului 2 au votat astfel: 

PENTRU: - Badea Anda-Simona, Chirilă Alexandra Elena, Croitoru Angel, Matei 

Vas ile- Si lviu, Neclel cuţ Radu, Panaitescu Tudor-Andrei, Pellegrini Marius- Ovidiu, 

Waspusch Virgiliu- Gabriel, Catone Magdalena- Marta, Costache Adrian, Dinu 
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Alexandru, Feroiu Dumitru Si lviu, Nicolescu Claudiu, Săfto iu Elwis- Claudiu, Anghel 

Florin, Constantin Mihai, Dincă Adrian , Enache Nicuţa, Georgescu Elena- Daniela, 

Iliescu Constantin Cristinei, Lăzăroiu Ioana Gela, Pasciuc Paula, Popescu Lenuta, 

Iordache Isabela Florina. 

ÎMPOTRIVĂ: -

ABŢINERE: -

NU VOTEAZĂ: - Ca lotă Constantin- Emi lian. 

Domnul consi lier local Dinu Alexandru, preşedinte de şedinţă : Cu 24 de voturi 
pentru amendamentul a trecut. 

Domnul consi lier local Dinu Alexandru, preşedinte de şedinţă: Mai departe dăm 

drumul la vot proiectul de hotărâre cu tot cu amendament. 

Se supune la vot punctul 11r.4 c11 AMENDAMENT, proiectul de hotlirâre privind 

transmiterea unui imobil din ad111inistrarea Consiliului Local Sector 2, prin Direc/ia 

Generală de Asisten/ă Socială şi Protec/ia Copilului Sector 2, în ad111inistrarea 

Consiliului Local Sector 2 prin Direcf ia Generală de Administrare a Patri111011iului 

1111obiliar Sector 2 şi aprobat de către Consiliu/ Local Sector 2 cu următorul cvoru111: 

DA -25, NU - O, ABŢ - O, NU VOTEAZA~ - O. 

Consilierii locali ai Sectorului 2 au votat astfel: 
PENTRU: - Badea Anda-Simona, Chiri l ă Alexandra Elena, Croitoru Angel, Matei 

Vasile- Si lviu, Nedelcuţ Radu, Panaitescu Tudor-Andrei, Pellegrini Marius- Ovidiu, 

Waspusch Virgiliu- Gabriel, Catone Magdalena- Marta, Costache Adrian, Dinu 

Alexandru, Feroiu Dumitru Si lviu, Nicolescu Claudiu, Săfto iu Elwis- Claudiu, Anghel 

Florin, Ca l otă Constantin- Emilian, Constantin Mihai, Dincă Adrian , Enache Nicuţa , 

Georgescu Elena- Daniela, Iliescu Constantin Cristinei, Lăzăroiu Ioana Geta, Pasciuc 

Paula, Popescu Lenuta, Iordache Isabela Florina. 

ÎMPOTRIVĂ: -

ABŢINERE: -

NU VOTEAZĂ: -

Domnul consilier local Dinu Alexandru, preşedinte ele şedinţă: Cu 25 de voturi 

pentru proiectu l a fost aprobat. Trecem mai departe la ord inea suplimentară, punctul 

numărul 5. Vă rog să daţi drumul la vot. 

Este prezentat p1111ctul nr. 5, proiectul de hotlirâre pentru 111odiflcarea ş i 

co111p /etarea Hotărârii Consiliului Local Sector 2 11r. 10512022 privind aprobarea 

depunerii proiectului şi a valorii 111axi111e elig ibile a proiectului „Modernizare c01p 

şcoală - ŞCOALA NR. 145, C01p Ci ş i C01p C2, Sector 2, Bucureşti ", În cadrul 

apelului de proiecte PNRR/2022/C5/2/B. 2. 111, PNRR/2022/C5/B. 2.2/1, astfel cu111 a fost 

111odiflcată şi co111p/etată prin H. C. L.Sector 2 nr. 36712022,' 
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Doamna Elena Niţă, Secretarul General al Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: 
Readuc în atentia dumneavoastră că domnul Dincă Adrian si domnul Ca lotă Constantin , , 

sunt în consiliul de administratie al acestei unităti de învătămâ nt. . , . 
Se supu11e la vot punctul nr.5, proiectul de hotiirâre pentru modificarea şi 

co111pletarea Hotărârii Co11siliului local Sector 2 nr.10512022 privind aprobarea 

depunerii proiectului şi a valorii maxi111e elig ibile a proiectului „Modernizare corp 

şcoală - ŞCOALA NR. 145, Corp C I şi Corp C2, Sector 2, Bucureşti ", În cadrul 

apelului de proiecte PNRR/2022/C5/2/B.2. l/l , PNRR/2022/C5/B.2.2/l , astfel Cl/111 a fost 

111odificată şi completată pri11 H. C. l.Sector 2 nr. 36712022 şi aprobat de către Consiliul 

local Sector 2 Cit 11rmătorul cvorltm: DA -23, NU - O, ABT - O, NU VOTEAZĂ - 2. 

Consilierii locali ai Sectorului 2 au votat astfe l: 

PENTRU: - Badea Anda-Simona, Chiril ă Alexandra Elena, Croitoru Angel, Matei 

Vasile- Si lviu, Nedelcuţ Radu, Panaitescu Tudor-Andrei, Pellegrini Marius- Ovidiu, 

Waspusch Virgi liu- Gabriel, Costache Adrian, Dinu Alexandru, Feroiu Dumitru Silviu, 

Nicolescu Claudiu, Săftoiu Elwis- Claudiu, Anghel Florin, Calotă Constantin- Emilian, 

Constantin Mihai, Enache Nicuţa , Georgescu Elena- Daniela, Iliescu Constantin 

Cristinei, Lăzăroiu Ioana Gela, Pasciuc Paula, Popescu Lenuta, Iordache Isabela Florina. 

ÎMPOTRlV Ă : -

ABŢINERE: -

NU VOTEAZĂ : - Catone Magdalena- Marta, Dincă Adrian . 

Este preze11tat punctul III'. 6, proiectul de ltotlirfire pentru modificarea şi 

completarea Hotărârii Consili11lui l ocal Sector 2 nr. 10712022 privi11d aprobarea 

depllnerii proiectllllli şi a valorii max ime eligibile a proiectullli cu titlitl "Consolidare, 

reabilitare şi modernizare corp liceu C I, corp atelier C3-Liceu/ tehnologic Nikola Tesla, 

sector 2, Bllcltreşti " În cadrul apelului de proiecte PNRR/2022/C5/2/B.2. l / l , 

PNRR/2022/C5/B.2.2/l , astfel cl/111 a fos t modificată şi completată prin H. C. L Sector 2 

nr. 36512022 şi H. C.L Sector 2 11r. 3412023; 

Se supune la vot punctul 11r.6, proiectul de ltotiirâre pe11trlt modificarea şi 

completarea Hotărârii Consiliului l ocal Sector 2 nr. 10712022 privind aprobarea 

depunerii proiectullli şi a valorii maxime elig ibile a proiectului cu titlul "Consolidare, 

reabilitare şi modernizare corp liceu Ci , corp atelier C3-Liceu/ tehnologic Nikola Tesla, 

sector 2, B11cureşti " În cadrltl apelullli de proiecte PNRR/2022/C5!2/B.2. l 11, 

PN RR/2022/C5/B.2.2/1, astfel cum a fos t modificată şi completată prin H C.l Sector 2 

nr. 36512022 şi H. C. L Sector 2 11r. 3412023 şi aprobat de către Co11sililll Local Sector 2 

cu 11rmătorul cvorum: DA -25, NU - O, ABŢ- O, NU VOTEAZĂ - O. 

Consilierii locali ai Sectorului 2 au votat astfel: 
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PENTRU: - Badea Anda-Simona, Chirilă Al exandra Elena, Croitoru Angel, Matei 

Vasile- Silviu, Nedelcuţ Radu, Panaitescu Tudor-Andrei , Pellegrini Marius- Ovidiu, 

Waspusch Virgiliu- Gabriel, Catone Magdalena- Marta, Costache Adrian, Dinu 

Alexandru, Feroiu Dumitru Silviu, Nicolescu Claudiu, Săftoiu Elwis- Claudiu, Anghel 

Florin, Calotă Constantin- Emilian, Constantin Mihai, Dincă Adrian , Enache Nicuţa, 

Georgescu Elena- Daniela, Iliescu Constantin Cristinei , Lăzăroiu Ioana Geta, Pasci uc 

Paula, Popescu Lenuta, Iordache Isabela Florina. 

ÎMPOTRIVĂ: -

ABŢINERE: -

NU VOTEAZĂ: -

Domnul consilier local Dinu Alexandru, preşedinte ele şedi nţă : Cu 25 de voturi 

pentru proiectul a fos t aprobat. 

Este prezentat punctul ur. 7, proiectul de /10tlirfire pentru modificarea şi 

completarea Hotărârii Consiliului Local Sector 2 nr. 111107. 04. 2022 privind aprobarea 

depunerii proiectului şi a valorii maxime eligibile a proiectului cu titlul "Lucrări de 

consolidare, reabilitare şi modernizare Grădini/a nr. 7, Sector 2, Bucureşti" În cadrul 

apelului de proiecte PNRR/2022/C5/2/B.2. l / 1, PNRR/2022/C5/B.2.2/ l, astfel cum a fost 

modificată şi completată prin H. C.l. S2 nr. 361105. 10.2022; 

Se supune la vot p1111ct11I III'. 7, proiectul de flotltrâre pentru modificarea şi 

completarea Hotărârii Consiliului Local Sector 2 nr. 111107. 04.2022 privind aprobarea 

depunerii proiectului şi a valorii maxime eligibile a proiectului cu titlul "Lucrări de 

consolidare, reabilitare şi modemizare Grădini/a nr. 7, Sector 2, Bucureşti" În cadrul 

apelului de proiecte PNRR/2022/C5/2/B.2. l / J, PNRR/2022/C5/B.2.2/ l , astfel cum a fos t 

modificată şi completată prin H. C.L. S2 nr. 361105.10.2022 şi aprobat de către Consiliul 

Local Sector 2 cu următorul cvorum: DA -23, NU - O, ABŢ - O, NU VOTEAZĂ - 2. 

Consilierii locali ai Sectorului 2 au votat astfel: 

PENTRU: - Chiril ă Alexandra Elena, Croitoru Angel, Nedelcuţ Radu, Panaitescu 

Tudor-Andrei, Pellegrini Marius- Ovidiu, Waspusch Virgi liu- Gabriel, Catone 

Magdalena- Marta, Costache Adrian, Dinu Alexandru, Feroiu Dumitru Silviu, Nicolescu 

Claudiu, Săftoiu Elwis- Claud iu, Anghel Florin, Calotă Constantin- Emilian, Constantin 

Mihai, Dincă Adrian, Enache Nicu ţa, Georgescu Elena- Daniela, Iliescu Constantin 

Cristinei, Lăzăroiu Ioana Geta, Pasciuc Paula, Popescu Lenuta, Iordache Isabela Florina. 

ÎMPOTRIVĂ: -

ABŢJNERE: -

NU VOTEAZĂ: - Matei Vasile- Silviu, Badea Anda-Simona. 

Se consemnează votul verbal al doamnei consilier local Catone Magdalena- Marta: 

PENTRU 
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Se consemnează votlll verbal al domn11lui consilier local Wasp11sch Virgiliu

Gabriel: PENTRU. 

Domnul consilier local Dinu Alexandru, preşedinte de şedinţă: Cu 23 de voturi 

pentru proiectul a fost aprobat. 

Este prezentat p1111ctul 11r. 8, proiectul de Jwtlirâre pentru modificarea şz 

completarea Hotărârii Co11sili11lui Local Sector 2 nr. I 1212022, privind aprobarea 

depllnerii proiectului şi a valorii maxime eligibile a proiectului cu titl11I „ Modernizare 

corpuri şcoală CI şi C2 şi sală sport corp C3, Şcoala Gimnazială nr. 62, Bucureşti " în 

cadrul apelului de proiecte PNRR/2022/C5/2/B.2. 111, PNRR/2022/C5/B.2.2/1, astfel cum 

a fost modificată şi completată prin H. C.L. Sector 2 nr. 36012022 şi H. C. L. Sector 2 nr. 

33/2023; 

Doamna Elena Niţă, Secretarul General al Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti : 

Domnul Dincă Adrian se află în consiliul de administraţie al acestei unităţi de 

învăţ"ământ. 

Se supune la vot punctul ur.8, proiectul de lwtârâre pentru modificarea şi 

completarea Hotărârii Consiliului Local Sector 2 nr. 1I212022, privind aprobarea 

depunerii proiectului şi a valorii maxime eligibile a proiectului cu titlul„ Modernizare 

corpuri şcoală CI şi C2 şi sală sport corp C3, Şcoala Gimnazială nr. 62, Bucureşti " În 

cadrul apelului de proiecte PNRR/2022/C5/2/B.2.1/I, PNRR/2 022/C5/B.2.2/J, astfel cllm 

a fost modificată şi completată prin H. C.L. Sector 2 nr. 36012022 şi H. C.L. Sector 2 nr. 

3312023 şi aprobat de către Consiliul Local Sector 2 cu următorul cvorum: DA -23, NU -

O, ABŢ- O, NU VOTEAZĂ - 2. 

Consilierii locali ai Sectorului 2 au votat astfel: 
PENTRU: - Badea Anda-Simona, Chirilă Alexandra Elena, Croitoru Angel, Matei 

Vasile- Silviu, Nedelcuţ Radu, Panaitescu Tudor-Andrei, Pellegrini Marius- Ovidiu, 

Catone Magdalena- Marta, Costache Adrian, Dinu Alexandru, Feroiu Dumitru Silviu, 

Nicolescu Claudiu, Săftoiu Elwis- Claudiu, Anghel Florin, Cal otă Constantin- Emilian, 

Constantin Mihai, Enache Nicuţa, Georgescu Elena- Daniela, Iliescu Constantin 

Cristinei, Lăzăroiu Ioana Gela, Pasciuc Paula, Popescu Lenuta, Iordache Isabela Florina. 

ÎMPOTRJ V Ă: -

ABŢINERE : -

NU VOTEAZĂ: - Dincă Adrian, Waspusch Virgiliu- Gabrie l. 

Se consemnează votZtl verbal al domnului consilier local Matei Vasile- SilviZt: 

PENTRU 

Este prezentat p1111ct11I 11r. 9, proiectul de llotrlrâre pentru modificarea şi 

completarea Hotărârii Consililllui Local Sector 2 nr. 10812022, privind aprobarea 
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depunerii p roiectului şi a valorii maxime elig ibile a proiectului cu titlul , lucrări de 

modernizare clădire şcoală CI, Şcoala Gimnazială nr. 66, Sector 2, Bucureşti " în cadrul 

apelului de proiecte PNRR/2022/C5/2/B.2. I/ I, PNRR/2022/C5/B.2.2/ I, astfel cum a fost 

modificată şi completată prin H. C.L. Sector 2 nr. 36412022; 

Se supune la vot punctul nr.9, proiectul de lwtlirâre pentru modificarea şi 

completarea Hotărârii Consiliului l ocal Sector 2 nr. 10812022, privind aprobarea 

depunerii proiectului şi a valorii maxime eligibile a proiectului cu titlul„ lucrări de 

modernizare clădire şcoală CI, Şcoala Gimnazială nr. 66, Sector 2, Bucureşti " în cadrul 

apelului de proiecte PNRR/2022/C5/2/ B.2. l / J, PNRR/2022/C5/B.2.2/ I, astfel cum a f ost 

modificată şi completată prin H.C.L. Sector 2 nr. 36412022 şi aprobat de către Consiliul 

local Sector 2 cu următorul cvorum: DA -24, NU - O, ABŢ- O, NU VOTEAZĂ - 1. 

Consilierii locali ai Sectorului 2 au votat astfe l: 

PENTRU: - Badea Anda-Simona, Chi rilă Alexandra Elena, Croitoru Angel, 

Nedel cuţ Radu, Panaitescu Tudor-Andrei, Pellegrini Marius- Ovidiu, Waspusch Virgiliu

Gabriel, Catone Magdalena- Marta, Costache Adrian, Dinu Alexandru, Feroi u Dumitru 

Silviu, Nicolescu Claudiu, Săftoiu Elwis- Claudiu, Anghel Florin, Calotă Constantin

Emilian, Constantin Mihai, Dincă Adrian , Enache Nicuţa , Georgescu Elena- Daniela, 

Iliescu Constantin Cristinei, Lăzăroiu Ioana Gela, Pasciuc Paula, Popescu Lenuta, 

Iordache Isabela Florina. 

ÎMPOTRIVĂ: -

ABŢINERE: -

NU VOTEAZĂ: - Matei Vasile- Silviu. 

Domnul consil ier loca l Dinu Alexandru, preşedinte de şedinţă: Cu 24 de voturi 

pentru, proiectul a fost aprobat. 

Este prezentai punctul nr. JO, proiectul de hotlirâre privind aprobarea unui ajutor 

de zrrgenfă» 
i • 

Se supune la vot p1111ctul nr.JO, proiectul de l10tfll'iire privind aprobarea wwt 

ajutor de urgenfă şi aprobat de către Consiliul Local Sector 2 cu w·1/1ăto(ltl cvorum: DA 

-23, NU - O, ABŢ- O, NU VOTEAZĂ- 2. 

Consilierii locali ai Sectorului 2 au \'Otat astfel : "' 

PENTRU: - Badea Anda-Simona, Chiri lă Alexandra Elena, Croitoru Angel, 

Nedelcuţ Radu, Panaitescu Tudor-Andrei , Pellegrini Marius- Ovidiu, Waspusch Virgi liu

Gabriel, Catone Magdalena- Marta, Costache Adrian, Dinu Alexandru, Feroiu Dumitru 

Silviu, Nicolescu Claudiu, Săftoiu Elwis- Claudiu, Anghel Florin, Ca l otă Constantin

Emilian, Constantin Mihai, Dincă Adrian, Enache Nicuţa, Georgescu Elena- Daniela, 

Lăzăroiu Ioana Gela, Pasciuc Paula, Popescu Lenuta, Iordache Isabela Florina. 

ÎMPOTRIVĂ: -
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ABŢINERE : -

NU VOTEAZĂ: - Iliescu Constantin Cristinei, Matei Vasile- Silviu. 

Domnul consilier local Dinu Alexandru, preşedinte de şedinţă: Cu 23 de voturi 
pentru, proiectul a fost aprobat. Dacă nu mai sunt alte intervenţii .... 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: 
Am şi eu de dat un răspuns. I 34 de milioane de lei din PNRR, atât am primit finanţare 

anul trecut ş i doamna Director Economic .... 
Domnul consilier local Dinu Alexandru, preşedinte de şedinţă: Doamna Pârvan? 

Doamna Pârvan Florentina, Director Executiv la Direcţia Economică: Vreau să 

aduc la cunoştinţă consilierilor locali că dacă nu s-a votat astăzi bugetul, nu vom mai 

primi sume din impozitul pe venit, din cotele de TVA ş i am obligaţia din fondurile pe 

care le avem, din excedent şi clin ce s-a încasat până acum să opresc toate plăţile pentru 

bunuri şi servicii şi investiţii ş i să asigur cheltuielile de personal ş i datoria publică. Nu 

pot, aşa îmi spune legislaţia. Păi fondurile, deja am făcut o serie de cheltuieli. Cheltuieli 

de personal da, pentru că până la aprobarea noului buget putem merge pe bugetul anului 

precedent. Noi vom reveni în 7 zile, din nou vom solicita domnului primar să iniţieze 
punerea pe ordinea de zi a proiectului de buget, aşa ne spune legea ş i până atunci sistez 

plăţile pentru bunuri, servicii, investiţii ş i alte cheltuieli, pentru că trebuie să asigur din 

fondurile încasate până la acest moment cheltuielile de personal şi rambursările ele credite 

care sunt prioritare. 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: 

Mulţumesc mult, doamna director! 

Domnul consilier local Dinu Alexandru, preşedinte de şedinţă : Dacă nu mai sunt 

alte intervenţ ii , declar şedinţa închisă. 

Nemaifiind înscrise alte probleme pe ordinea de zi, domnul preşedinte de şedinfă 

Dinu Alexandru declară şedinfa Închisă, la orele I l: J 5 drept pentru care s-a Încheiat 

prezentu I proces-verba I. 

Prezent11l proces - verbal a fost aprobat cu următorul cvorum: _ - DA, __ - NU, __ - ABŢ., în 

şedinţa _______ a Consili ului Loca l al Sectoru lui 2 clin data de ____ .2023. 

r\„Vl c-s 
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